
Oirlo, 24 mei 2023

Aa n het a lgemeen bestu u r
van Waterschap Limburg

Geacht bestuur,

Vandaag heb ik de koning gevraagd mij ontslag te verlenen.
Onderstaand ga ik in op de overwegingen die hieraan ten
grondslag liggen.

De afgelopen zes jaar heb ik, samen met velen, vol overgave,
plezier en passie gebouwd aan het nieuwe Waterschap Limburg.
Het waren enerverende jaren. De fusie was op papier voltooid,
maar in de praktijk nog lang niet geëffectueerd. De feitelijke
integratie vroeg veel tijd, energie en inzet. Het eerste
klimaatadaptatiegeld is door een gerichte lobby naar Limburg
gehaald. We hebben de samenwerking op het gebied van water
in Limburg echt body gegeven. Het hoogwaterbeschermings-
programma staat er!
En dan natuurlijk de historische watercrisis van 202L. Een
ongekende beproeving waar onze medewerkers boven zichzelf
zijn uitgestegen. En dat voor een groot deel in de coronatijd,
waarbij de communicatie tussen mensen sowieso al ernstig op
de proef werd gesteld.
Verder is er de propositie naar aanleiding van de watercrisis die
wij eendrachtig vanuit Limburg in Den Haag succesvol
geagendeerd hebben. Of anders wel de goede contacten die wij
hebben opgebouwd met het buitenland met een fantastische
Europese subsidie tot gevolg.
Veel is op inhoud gelukt en ik ben er trots op om daar samen
met het bestuur, de medewerkers van Waterschap Limburg en
onze partners en medebestuurders aan gewerkt te hebben.

Al die goede resultaten die voor Limburg zijn bereikt hebben
echter een enorme wissel getrokken op mijn privéleven. Thuis
zijnze wel gewend dat ik er weinig ben, maar zezijn niet gewend



dat mijn accu zo vaak in het rood staat, zoals dat de laatste tijd
het geval is. Ik houd ervan enorm veel energie in mijn werk te
stoppen , zeker wanneer het werk mij energie terug geeft. En die
balans is er nu onvoldoende.

In mijn werk heb ik een stijl die toeziet op tempo maken,
resultaten boeken en vanuit de inhoud acteren, samen met
anderen. Ik geniet van de inhoudelijke discussies met collega's:
altijd op de inhoud, nooit op de persoon.
De opgaven waar Waterschap Limburg voor gesteld staat,
worden de komende jaren alleen maar groter.
Dat duldt naar mijn mening geen interne blik en inzet, maar een
inzet die gericht is op naar buiten acteren en resultaten boeken.
Ik zie dat veel tijd en energie gaat naar interne werkprocessen
en integratie van onderdelen, daar waar mijn visie is, dat de blik
en de inzet veel meer naar de inwoners van Limburg gericht moet
zijn. De planmatige aanpak van de crisis van 2021 verdient méér
urgentie dan dat die nu krijgt.
Ik lig er wakker van. De opgaven zijn groter dan ooit en dat
vraagt ook een andere werkwijze. Ik constateer dat de visie
tussen de ambtelijke- en bestuurlijke top en mij op dit soort
onderwerpen uiteenloopt. Ik noem bovenstaande voorbeelden
niet om af te geven, maar ik benoem ze als voorbeeld van
verschil in visie. En verschillen mogen er zijn.

De afgelopen maanden, na de unanieme voordracht tot
herbenoeming door het algemeen bestuur van Waterschap
Limburg in februari 2023, ben ik hierover steeds meer gaan
nadenken. En ik ben tot het inzicht gekomen dat de verschillen
tussen de ambtelijke- en bestuurlijke top en mij te groot zijn.
Dat de tol die ik er privé voor moet betalen groot is.
Dat ik, op deze wijze, mijn functie als boegbeeld van Waterschap
Limburg niet met volle overtuiging kan uitoefenen.

Daarom, in het belang van het waterschap én mijn privéleven,
aanvaard ik geen nieuwe termijn en treed ik terug als dijkgraaf.



Ik dank al diegenen met wie ik samen heb mogen bouwen aan
het nieuwe Waterschap Limburg en aan de opgaven die er in
Limburg liggen. Collegê's, ambtenaren, mede-bestuurders
buiten en binnen Waterschap Limburg.

En ik dank alle Limburgers, waar ik mij met hart en ziel voor heb
et en zal blijven inzetten. In welke functie dan ook.

et aat u allen d.

l,ll,* tl.Lt

Patrick van der Broeck


